
 

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 1 (20) 

Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

Tid: 16:30 – 19:00, ajournering 17:56-18:10 
Plats: Nedre Kaserngården 1, lokal Domarringen 
Paragrafer: 117–132 
Omedelbar justering § 125  
 

Närvarande 
Ledamöter 
1:e vice ordförande Staffan Lindström (S), Edwin Friedlaender (M), ordförande Bettan 
Andersson (V), Bartek Rosinski (M), Anna Ahlborg (S), Vincent Siekkinen Franzén (S), 
Birgitta Ling Fransson (L), Magnus Marelius (SD), Kerstin Hultman (V), Dan-Ove 
Marcelind (KD) och John Harfouche (C) 

Tjänstgörande ersättare 

Övriga ersättare 
Linnéa Hallkvist (S), Emelie Liljeroth (M), Frida Tånghag (V), Claes Annerstedt (D), 
David Bernardi (C) 

Övriga närvarande 
Förvaltningsdirektör Johan Sävhage, nämndsekreterare Ida Suni, avdelningschefer Ann-
Charlotte Hellman, Robert Stenberg, Lotta Lidén Lundgren, Karin Hallgren, Nina 
Dahlgren och Karin Lackéus, enhetschefer Ann-Charlotte Berglund och Ulrika 
Samuelsson, utvecklingsledare Lena Lück, utvecklingsledare digitalisering Anders Lööf, 
utredare Daniel Goffe, förvaltningscontroller Sara Armander, kommunikationsstrateg 
Heidi Lall, vd Got Event Lotta Nibell samt övriga åhörare.  

Personalföreträdare 
Tove Selnes (Saco), Glenn Gustavsson (Kommunal) och Lena Signal (Vision) 

Justeringsdag: 2023-09-04 
 

Underskrifter 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

 

Sekreterare 
Ida Suni 

 

 

Ordförande 
Bettan Andersson (V) 

 

Justerande 
Dan-Ove Marcelind (KD) 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 2 (20) 

§ 117  
Upprop och anmälan om jäv 
Upprop av nämndens ledamöter och ersättare samt information om tjänstgörande 
ersättare. 

Ingen anmäler jäv. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 3 (20) 

 
§ 118 
Val av justerare 
 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden utser Dan-Ove Marcelind (KD) att justera protokollet. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 4 (20) 

 
§ 119 
Fastställande av dagordning 
 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden fastställer utskickad dagordning men med följande tillägg 
under § 129 Övriga frågor: 

• Uppdrag om att se över möjligheterna till ny fotbollsplan i Dalen-området  
• Önskemål om lista över anläggningar per geografiskt område  
• Förslag om att protokoll från föregående nämndsammanträde tillförs 

nämndhandlingar  
• Fråga gällande Göteborgs Curlingklubb 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 5 (20) 

 
§ 120  
Information från förvaltningsdirektören  
Elitfotboll – status och planer framåt 
Förvaltningsdirektör Johan Sävhage och vd Got Event Lotta Nibell ger en uppdatering 
om frågan kring elitfotboll. Got Event har det största ansvaret för elitfotbollen avseende 
matchspel, avtal med mera men frågan berör också idrotts- och föreningsförvaltningens 
arbete genom att förvaltningen tillhandahåller träningsytor.  

Lotta Nibell berättar om en utredning tillsammans med förbund, klubbar och idrotts- och 
föreningsförvaltningen. Utredningen konstaterar att samtliga segment (ungdom, dam och 
herr) inom elitfotboll växer, damfotbollen utvecklas starkt i Göteborg, det finns en 
ökande publiktillväxt och arenakraven ökar på elitarenor samt till viss del ner i 
divisionerna. För elitspel i staden finns arenorna Gamla Ullevi, Bravida Arena, Valhalla 
IP, Ullevi. Förvaltningsdirektör Johan Sävhage informerar om den pågående processen 
med att uppgradera Ruddalen till spel i division 1 enligt ett nämndbeslut, samt alternativ 
placering av ny arena som ersätter Valhalla IP.  

Samverkan mellan förvaltningen och Got Event kommer att fortsätta i en 
samverkansgrupp som skapas tillsammans med de förvaltningar och bolag som berörs. 
Arbete pågår också med ett underlag till politiken avseende träningsytor och att säkra 
möjligheter till matchspel. Slutligen förs en fortsatt dialog med berörda föreningar och 
andra aktörer.  

Information om processen kring föreningsbidrag 
Utvecklingsledare Lena Lück berättar om bidragsprocessen för utvecklingsbidrag med 
anledning av en fråga från ledamot på tidigare nämndmöte. Idrotts- och 
föreningsnämnden fördelar bidrag och stöd till ca 700 föreningar. Bidragen kan delas upp 
i tre grupper, bidrag för aktiviteter, anläggning och verksamhet. Utvecklingsbidrag syftar 
till att stötta utvecklingsverksamhet som bland annat bidrar till att skapa ett mer jämlikt 
och jämställt Göteborg, öka barn och ungas deltagande, stärka föreningslivet och bryta 
social isolering bland äldre. Föreningar kan söka utvecklingsbidrag för arbete riktat mot 
prioriterade grupper och prioriterade insatser, exempelvis till personer som bor i 
Göteborgs socioekonomiskt mest utsatta områden.  

Ombyggnad av lokaler på Kviberg 
Avdelningschef Ann-Charlotte Hellman ger kort information om renovering och 
ombyggnad av lokaler på Kviberg. Förvaltningen för en dialog med Higab om att 
återställa lokalerna och ser över alternativa lösningar för utformning av kontoret.  
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 6 (20) 

 
 
 
Uppdatering om evenemangsstråket  
Enhetschef Ulrika Samuelsson informerar nämnden om pågående arbete med ett program 
för ny arena och stadsutveckling i evenemangsområdet, med anledning av fråga från 
ledamot på tidigare nämnd. Den finns många olika verksamheter på området, och för att 
optimera ytan fokuserar arbetet på samnyttjande och samlokalisering i området. Vad 
gäller ersättningsanläggningar har idrott- och föreningsförvaltningen som målsättning att 
ersätta Valhalla IP på Kviberg samt en sömlös övergång både vad gäller idrottshallar och 
bad. Det pågår prövning av olika alternativ för området. För hela evenemangsområdet 
jobbar man nu med ett planprogram.  

Uppdatering om Idrottsmuseet 
Avdelningschef Karin Lackéus ger en kort uppdatering om Idrottsmuseet. I juni tog 
nämnden beslut att konvertera det tidigare utvecklingsbidraget till ett särskilt driftsbidrag. 
Idrottsmuseet har tidigare även haft stöd från Higab. Idrottsmuseet har signalerat om 
otillräckliga medel för att bedriva verksamheten. Kerstin Hultman (V) och Claes 
Annerstedt (D) som sitter i idrottsmuseets styrelse från idrotts- och föreningsnämnden ger 
även information om situationen för museet.  

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 7 (20) 

 
 
§ 121, diarienummer 0007/23     
Ekonomisk uppföljningsinformation om den egna 
verksamheten 
 
Ann-Charlotte Berglund, ny enhetschef ekonomi, ger ekonomisk information om 
verksamheten inklusive prognos. Faktorer i vår omvärld såsom lågkonjunktur och 
budgetunderskott i kommunerna påverkar det ekonomiska läget liksom faktorer på 
kommunal nivå. Vad gäller det ekonomiska läget i förvaltningen beräknades ett överskott 
på 10 452 tusen kronor i budgeten för perioden januari till juli. Utfallet för perioden blev 
ett överskott på 43 939 tusen kronor. Den ekonomiska prognosen i juli ligger kvar på ett 
nollresultat för helåret 2023.  

 
 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen.  
 
 

Protokollsutdrag skickas till 
- Avdelning utveckling & ekonomistyrning  
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 8 (20) 

 

§ 122, diarienummer 0464/22     
Göteborgs Stads idrottspolitiska program 2023–2030 

Beslut 
Enligt yrkande från KD, M, L, V, S och särskilt yttrande D:  

1. Göra förändringar av förslaget till Göteborgs Stads idrottspolitiska program 2023–

2030 i enlighet med punkt a, b, c och d i detta yrkande.  
 

2. I övrigt godkänna förslaget till Göteborg Stads idrottspolitiska program 2023-2030 
och översända förslaget med beslutade ändringar i enlighet med beslutssats 1 i 
detta yrkande till kommunstyrelsen som svar på kommunstyrelsens återremiss (§ 
265, 2023-04-05) samt som svar på kommunfullmäktiges uppdrag att ”ta fram ett 

idrottspolitiskt program” (§ 5, 2020-11-05) och kommunfullmäktiges uppdrag att 
”omhänderta intentionerna med en bredd- och elitidrottsstrategi inom ramen för 
det idrottspolitiska programmet i den mån det pågående arbetet saknar relevanta 
aspekter” och att i programmet ”omhänderta åtgärder för att minska avhoppen från 

idrottsföreningar bland unga över 15 år” (§ 13, 2021-09-30). 

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2023-06-19, § 107 och 2022-12-19, § 184  
 

Handlingar 
- Tjänsteutlåtande avdelning utveckling & ekonomistyrning, daterat 2023-05-31 
- Yrkande KD, M, L, V, S och särskilt yttrande D angående Göteborgs Stads 

idrottspolitiska program 2023–2030, daterat 2023-08-25 
- Göteborgs Stads idrottspolitiska program 2023–2030  
- Återremissyrkande angående Göteborgs Stads idrottspolitiska program 2023–

2030  
- Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden, 2023-06-19, § 107 
- Protokollsutdrag idrotts- och föreningsnämnden, 2022-12-19, § 184 

Yrkanden 
Ordföranden Bettan Andersson (V) yrkar bifall till yrkande från KD, M, L, V, S och 
särskilt yttrande D.  
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 9 (20) 

 
 
Propositionsordning  
Ordföranden Bettan Andersson (V) ställer yrkandet från KD, M, L, V, S och särskilt 
yttrande mot förvaltningens förslag och finner att nämnden beslutar bifalla yrkandet från 
KD, M, L, V, S och särskilt yttrande D.  

Protokollsutdrag skickas till 
- Avdelning utveckling & ekonomistyrning 
- Kommunstyrelsen 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 10 (20) 

 

§ 123, diarienummer 0033/23     
Särskilt hyresbidrag till GF Kennedy 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beviljar GF Kennedy ett särskilt tidsbegränsat hyresbidrag 
på 350 000 kronor för 2023 för fortsatt drift av den provisoriska gymnastiklokalen, 
Kennedy Gymnastikcenter i Sandarna, som föreningen hyr under tiden Sannaskolans 
gymnastiksalar renoveras.  

Bidraget ges under förutsättning att Sannaskolans gymnastiksalar renoveras och inte kan 
användas under 2023. Skulle gymnastiksalarna vara klara innan dess ges inget bidrag för 
återstående bidragsperiod. Om föreningen därefter väljer att inte flytta tillbaka till 
Sannaskolan utan stanna kvar i Kennedy Gymnastikcenter, får föreningen själva bekosta 
hyreskostnaderna fortsättningsvis. Bidraget ges även under förutsättning att barn- och 
ungdomsverksamhet prioriteras vid eventuell fördelning av tider i anläggningen. 

Handlingar 
- Tjänsteutlåtande avdelning föreningsstöd, daterat 2023-07-10 

 

Protokollsutdrag skickas till 
- Avdelning föreningsstöd   
- GF Kennedy 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 11 (20) 

 

 

§ 124, diarienummer 0447/21     
Utvecklingsbidrag till Hammarkullens BK för 
utvecklingsarbete 2022–2023 
 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att Hammarkullens BK beviljas utvecklingsbidrag 
för 2023 med 375 000 kr.   

Om Hammarkullens BK inte genomför det förväntade arbetet under 2023 i enlighet med 
överenskommelse kan projektet komma att avbrytas och det ekonomiska stödet kan dras 
tillbaka och föreningen blir därmed återbetalningsskyldig. 
 

Handlingar 
- Tjänsteutlåtande avdelning föreningsstöd, daterat 2023-06-12 
- Ansökan om utvecklingsbidrag 2022–2023, Hammarkullens BK  
- Handlingsplan rutiner för Hammarkullens BK 2023 

 

Protokollsutdrag skickas till 
- Avdelning föreningsstöd 
- Hammarkullens BK 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 12 (20) 

 
 
§ 125, diarienummer 0194/23     
Särskilt bidrag till aktivitetsbidragsgodkända 
ridsportföreningar med anledning av ökade driftskostnader 

Beslut 
1. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Askims Fältrittklubb ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 286 000 kronor.  

2. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Billdals Ridklubb ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 593 000 kronor.  

3. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Bulycke Ryttarförening ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 649 000 kronor.  

4. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Clarebergs Ridklubb ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 932 000 kronor.  

5. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Göteborgs Fältrittklubb ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 1 256 000 kronor.   

6. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Storås Ridklubb ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 340 000 kronor.   

7. Idrotts- och föreningsnämnden beviljar Långeberga Ridklubb ett särskilt bidrag till 
ridsporten med anledning av ökade driftskostnader på 475 000 kronor.   

8. Paragrafen justeras omedelbart.  

Bidraget är ett engångsstöd och förslagen innebär en avvikelse från nämndens 
anvisningar för föreningsbidrag 2023 då de inte följer beslutade ansökningsperioder. 

Tidigare behandling 
I idrotts- och föreningsnämnden 2022-09-21, § 129 

Handlingar 
Tjänsteutlåtande avdelning föreningsstöd, daterat 2023-08-09 

Yrkanden  
Ordföranden Bettan Andersson (V) yrkar på omedelbar justering av ärendet. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 13 (20) 

 
 
Propositionsordning  
Ordföranden Bettan Andersson (V) frågar först om nämnden kan anta förvaltningens 
tjänsteutlåtande och finner att nämnden beslutar bifalla detta. Ordföranden frågar sedan 
om eget yrkande gällande omedelbar justering kan antas och finner att nämnden beslutar 
bifalla även detta. 
 
Protokollsutdrag skickas till 

- Avdelning föreningsstöd 
- Askims Fältrittklubb 
- Billdals Ridklubb 
- Bulycke Ryttarförening 
- Clarebergs Ridklubb 
- Göteborgs Fältrittklubb 
- Storås Ridklubb 
- Långeberga Ridklubb 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 14 (20) 

 

§ 126 
Återrapportering från konferenser, utbildningar med mera 
Pris till Göteborg för årets idrottsstad  
Bettan Andersson (V) berättar om att hon har varit i Umeå och tagit emot pris till 
Göteborg för årets idrottsstad.   

Dialogmöte med fotbollsföreningar i Majorna-Linné  
Bettan Andersson (V) berättar om ett dialogmöte tillsammans med förvaltningsdirektör 
Johan Sävhage med fotbollsföreningar i Majorna-Linné. Det blev ett bra och uppskattat 
möte där föreningarna lyfte behovet av fler fotbollsplaner i området.  

Sveriges fritids- och kulturchefers årskonferens  
Förvaltningsdirektör Johan Sävhage deltog tillsammans med andra medarbetare från 
förvaltningen. Bland annat besöktes anläggning i Helsingborg som kombinerar e-sport 
och rörelse. 

Dialogmöten med föreningar om evenemangsstråket 
Staffan Lindström (S) berättar om pågående dialogmöten med föreningar angående 
processen kring evenemangstråket. De har tidigare träffat fotbollsföreningar och 
simföreningar, som ser behov av ny anläggning. Dialogen syftar till att ta tillvara 
intressen och behov för föreningarna. Nästa vecka planeras möte med övriga föreningar 
som håller till i sporthallarna.  

 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 15 (20) 

 

§ 127 
Anmälningsärenden 

• Delegationsbeslut avdelning HR, juni-juli 2023 
• Delegationsbeslut avdelning föreningsstöd, juni-juli 2023 
• Delegationsbeslut avdelning fastighet, juni-juli 2023 

 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 16 (20) 

 
 
§ 128 
Postlista 
2023-06-12—2023-08-22 

 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 17 (20) 

 
 
§ 129 
Övriga frågor 

Yrkande från C om Näridrottsplats i Säve 

Beslut  
Ärendet bordläggs.  

Handlingar  
- Yrkande från C angående Näridrottsplats i Säve, daterat 2023-08-21 

Yrkanden  
Bettan Andersson (V) yrkar på bordläggning av ärendet. 

Propositionsordning  
Ordföranden Bettan Andersson (V) frågar om nämnden kan anta eget yrkande om 
bordläggning och finner att nämnden beslutar bifalla detta. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 18 (20) 

 
 
§ 130 
Övriga frågor 

Yrkande från C om Skateyta på Varpaplan 

Beslut  
Ärendet bordläggs.  

Handlingar  
- Yrkande från C angående Skateyta på Varpaplan, daterat 2023-08-24 

Yrkanden  
Bettan Andersson (V) yrkar på bordläggning av ärendet. 

Propositionsordning  
Ordföranden Bettan Andersson (V) frågar om nämnden kan anta eget yrkande om 
bordläggning och finner att nämnden beslutar bifalla detta. 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 19 (20) 

 
 
§ 131 
Övriga frågor 

Uppdrag om att se över möjligheterna till ny fotbollsplan i 
Dalen-området  

Beslut  
Förvaltningsdirektör Johan Sävhage får i uppdrag att utreda möjligheten att anlägga en 
fotbollsplan i Dalen-området.  

Yrkanden  
Bettan Andersson (V) yrkar följande:  

Förvaltningsdirektör Johan Sävhage får i uppdrag att utreda möjligheten att anlägga en 
fotbollsplan i Dalen-området.  

Propositionsordning  
Ordföranden Bettan Andersson (V) frågar om nämnden kan anta eget yrkande och finner 
att nämnden beslutar bifalla detta. 

Protokollsutdrag skickas till 
- Avdelning utveckling & ekonomistyrning 
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Protokoll (nr 8) 
Sammanträdesdatum: 2023-08-30 

 

Idrotts- och föreningsnämnden 
 

  

Göteborgs Stad, Idrotts- och föreningsnämnden, protokoll 20 (20) 

 

§ 132  
Övriga frågor  
Önskemål om lista över anläggningar per geografiskt område  
Birgitta Ling Fransson (L) önskar en lista över förvaltningens anläggningar indelat på 
geografiska områden/stadsdelar. Avdelningschef Lotta Lidén Lundgren informerar om att 
lokalbehovsplanen som tas upp på nästkommande nämnd kommer innehålla den 
efterfrågade informationen i form av kartbilder över anläggningar.  

Förslag om att protokoll från föregående nämndsammanträde tillförs 
nämndhandlingar  
Birgitta Ling Fransson (L) föreslår att protokoll från föregående nämndmöte läggs till 
handlingarna inför varje nämndmöte. Idrotts- och föreningsnämnden godkänner förslaget.  

Fråga om Göteborgs Curlingklubb 
Dan-Ove Marcelind (KD) lyfter frågan och efterfrågar information angående yta till 
Göteborgs Curlingklubb som vill bygga en ny hall. Förvaltningsdirektör Johan Sävhage 
informerar om att en utvärdering av en specifik yta har gjorts i Frölunda men denna yta har 
visat sig vara reserverad för skoländamål. Fortsatt arbete och dialog pågår tillsammans med 
exploateringsförvaltningen.  

 

Beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden antecknar informationen. 
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